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VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2021 

Styrelsen och revisorer    

Styrelsen och revisorer för avdelningen har under året haft följande  
 sammansättning: 

     

Ordförande Therése Nordh Lindstedt 

Vice ordförande Pernilla Evringer 
Kassör Susanne Knoph 
Ordinarie Gunnel Söderback 
Suppleant Lise-Lotte Norin 
Suppleant Per Kihlgren 
Revisor Maria Lundberg 
Revisorssuppleant Kerstin Kvarnström 

 

Firmatecknare har varit Therése Nordh Lindstedt och Susanne Knoph var för sig.  

Under 2021 har styrelsen haft 10 protokollförda möten. Alla våra styrelsemöten 
genomförde vi digitalt via Zoom. Vi har dessutom haft många digitala arbetsmöten 
via Zoom. 

All dokumentation som tillhör vår lokalavdelning finns tillgänglig för alla i styrelsen 
under Google Drives, här: 
https://drive.google.com/drive/folders/1c3qi9ISQHkdLme-T9iv1gbHVfbla1pVL 

 

 

 

https://drive.google.com/drive/folders/1c3qi9ISQHkdLme-T9iv1gbHVfbla1pVL
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Medlemmar  

Vid årsskiftet 2021/2022 hade avdelningen totalt 837 medlemmar (854 – förra året), 
vilket innebär en minskning med 17 medlemmar sedan förra årsskiftet.  
Riks, 49 126 medlemmar vid årssk. 2021/2022 och 48 988 vid årssk. 2022/2021. 

 
Så här ser medlemsantalet ut: 
 

Västerås Medlemsantal 
årsskiftet 2021/2022 

Medlemsantal  
årsskiftet 2020/2021 

Familjemedlem 20 22 
Månadsgivare 390 388 
Rädda Djuren-klubben 121 115 
Ständig medlem                              10 10 
Årsmedlem 121 133 
Årsmedlem reducerad avgift 64 69 
Summa 726 737 

 
 Not. Årsmedlem betalar med faktura en gång per år. 
 
 

Hallstahammar Medlemsantal 
årsskiftet 2021/2022 

Medlemsantal  
årsskiftet 2020/2021 

Familjemedlem 7 7 
Månadsgivare 24 21 
Rädda Djuren-klubben 15 15 
Ständig medlem                              1 1 
Årsmedlem 15 17 
Årsmedlem reducerad avgift 6 8 
Summa 68 69 

 
 
 

Surahammar Medlemsantal 
årsskiftet 2021/2022 

Medlemsantal  
årsskiftet 2020/2021 

Månadsgivare                 15                 16  
Rädda Djuren-klubben 8 9 
   
Ständig medlem                              1 1 
Årsmedlem 8 8 
Årsmedlem reducerad avgift 11 14 
Summa 43 48 

 

 
 

Coronapandemin har påverkat vårt arbetssätt 

Coronapandemin har tvingat oss att mestadels jobba digitalt inom föreningen. Vi har 
använt verktyget Zoom för digitala möten.  
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Vi planerade att fira lokalföreningens 60 års jubileum men planerna sköts upp flera 
gånger under året på grund av pandemin. 

På vår hemsida, se länk, och på vår lokala Facebook har vi informerat om jubileum och 
vår historia.  

 

Årsmöte den 7 februari 2021 

Den 7 februari höll vi vårt årsmöte, digitalt via Zoom kl. 16.00 – 18.00. 12 deltagare 
närvarade vid årsmötet, förutom två personer från riks. 7 av dessa var röstberättigade. 
Det blev ett effektivt och bra digitalt årsmöte där vi hade diskussion kring kommande 
verksamhetsår. Vi fick proffsig hjälp från Djurens Rätt, Ásta Brynsteinsdóttir 
(mötesordförande) och Marlene Johnsson (digitala tekniken). 
 
 

Försöksdjurens Dag den 24 april 

VLT publicerade Gunnel Söderbacks debattartikel i den öppna nätbilagan på  
Försöksdjurens dag. Se under rubriken Insändare. 
 
Vi har delat ut 400 flygblad i Västerås i anslutning till försöksdjurens dag. 
 

 

Riksstämman 15 och 16 maj  

Susanne Knoph (lördag, söndag) och Lise-Lotte Norin (lördag) deltog på den digitala 
riksstämman. Stämman var väl förberedd, den tekniska delen fungerade bra. Det var 
bara en motion som hade skickats in från någon medlem/lokalorganisation.  
Se länk: En sammanfattning av riksstämman 2021.  

 

Digitalt medlemsmöte med fokus på djurförsök den 29 maj 

Onsdag den 29 maj kl. 18.00 – 20.00 anordnade vi ett digitalt 
medlemsmöte som handlade om djurförsök. Peter Hultgren, sakkunnig i 
djurförsök inom Djurens Rätt höll ett föredrag om djurförsök.  

 
 

https://vasteras-hallstahammar-surahammar.djurensratt.se/60-arsjubileum/
https://www.djurensratt.se/blogg/en-sammanfattning-av-riksstamman-2021
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Sofia Kamlund, förste vice ordförande i Djurens Rätt och mycket kunnig inom 
Alternativ till djurförsök och forskning, höll ett intressant föredrag om alternativ till 
djurförsök.  

Inbjudan har gått ut via Facebook, hemsidan och Slack + att informationen finns 
med i ett info-mail som riks har gått ut med till samtliga medlemmar med mail 
adresser. 

Totalt var vi åtta personer som deltog (38 hade taggat sig som Intresserade på 
Facebook). Föredragen var väldigt intressanta, ett svårt men viktigt ämne.  

Materialet som visades finns upplagd på Google Drives, se länk.  

 

Sommarträff den 13 juni 

Styrelsen + valberedningen + några barn hade en social fikaträff i trädgården hemma 
hos Susanne och Per. Vi har inte setts på över ett år då alla möten varit digitala. Som 
tur var, var det fint väder.  
 

Animalbladet – vårt Medlemsblad 

Avsikten var att skicka ut minst ett Animalblad under 2021 till vår medlemmar, men det  
fick vi inte lov att göra av Riks, trots att det finns med i vår verksamhetsplan och 
budget!   
Vi fick bl.a. inte tillgång till medlemsregister. Detta ledde till flera skrivelser och samtal 
med Riks som har stulit mycket energi och lett till stor förvirring. 
 
 

Svårigheter att informera medlemmar om lokalföreningens aktiviteter 

Efter sommaren planerade vi ett fysiskt medlemsmöte i Västerås, men vi fick problem 
då vi inte fick tillgång till medlemsregistret eller hjälp med att få ut en kallesle. Riks erbjöd 
sig att sköta denna information via Riks nyhetsblad men det fungerade inte. Vårat 
planerade möte blev aldrig av.  Vi hade fler möten med riks där vi försökte förstå 
situationen. Vi tappade mycket energi. 

Efter mycket frustration och en skrivelse till riks gav vi upp och kontaktade medlemmar 
som vi känner till och anordnade ett medlemsmöte den 8 november. 

Skrivelsen som nämns ovan skickades till Riks ordförande Camilla Bergvall. Se 
skrivelsen och svaret här. Skrivelser till Riks - Intranät för ideellt  engagemang – 
Google Drive 

 

Medlemsmöte 8 november –– ett kulturarrangemang med NBV  

Vi hade ett lyckat medlemsmöte den 8 november i NBVs lokaler – med  
fokus på djurvänlig kommun.  
 
Syftet med mötet var att nu när vi äntligen fick träffas fysiskt efter 
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pandemin samla intresserade medlemmar, få berätta lite om vad vi gör, 
lära känna varandra och starta upp ett arbete med att ta reda på vilka 
restauranger som serverar veganska rätter. 

 

Det här gjorde vi på mötet:  

Vi såg presentationen på Youtube ”Djurvänlig kommun 2021, se länk 

Djurvänlig kommun 2021 - YouTube  

Pernilla hade en lista med sig med ca 50 restauranger i Västerås som delades 
upp mellan oss. Vi kontaktar restauranger i Västerås och frågar om veganska 
rätter. Vi ska ha en ny träff under året.  Bedömningen av dessa restauranger kan 
sedan läggas upp på vår hemsida och eventuellt även skickas till Västerås 
Tidning.  

En av deltagarna är mycket intresserad av vårt arbete och deltar nu på detta 
styrelsemöte som adjungerad.   

Kostnad för allt detta, 189 kr (mat som Pernilla fixade).  

 

Positivt. Tack till: 

- NBV för att de anordnade vårt möte som ett kulturarrangemang, vi  
behövde inte betala för någon lokalkostnad.  

- Café Green Mandala som sponsrat oss med goda veganska 
chokladbitar. De har fått material om  Djurens Rätt från Pernilla och de 
är positivt inställda och nyfikna på vad vi gör.  

- Företaget Bärta (ärtor som är baserade på svenska ekologiska ärtor) 
har sponsrat oss med små  recepthäften med rabattkuponger. Vi fick 
även kuponger som berättigar till  en förpackning ur deras sortiment 
gratis i affären (en Bärta förpackning på Maxi, kostar ca 72 kr). 
 

Negativt: 
Dålig support från Riks, vi kunde inte kalla våra medlemmar. Riks har 
uppmanat oss att kontakta dom om vi vill ha ett medlemsutskick/kallelse 
till ett medlemsmöte. Pernilla skickade en förfrågan till Riks om de kunde 
hjälpa oss med att få ut vår inbjudan till medlemmarna via deras 
Nyhetsbrev den 22/10, och komplettering den 24/10. Vi fick aldrig någon 
återkoppling på det.  

Vi kontaktade deltagare genom vår hemsida, vår Facebooksida och 
Västerås Vegans Facebooksida  och personliga kontakter. Att vi inte 
fick lov att se vårt medlemsregister och att vi inte fick bättre support från 
Riks är beklagligt.  
 
Vi var 9 deltagare av 13 som hade anmält sig. Flera hade meddelat 
återbud p.g.a. sjukdom. (Många fler hade meddelat att de kanske 
kommer).  
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Medlemsmöte 7 december –– Djurvänlig kommun, IOGTs lokal  

Uppföljande medlemsmöte från 8 november.  
Vi var 4 deltagare av 13 som hade anmält sig. Alla utom en som inte kom 
hade meddelat återbud innan mötet. (De allra flesta som inte kom var 
sjuka, det var en väldigt kall dag, -18 grader). Två av medlemmarna har 
hört av sig och vill gärna träffas igen. En av dem som kom var en ny 
medlem som var intresserad och vill engagera sig.  

 

Tre veckor innan mötet hade Riks skickar ut en fin inbjudan per mail. Det 
var en tydlig rubrik i mailet om vad det handlade om.  Se länk.  

Vi som kom fick tid att pratas vid om Djurrätt, våra erfarenheter och 
önskningar. Var ett bra möte som gav energi. Nya broschyrer lämnades 
ut för att sätta ut på allmänna platser, bibliotek mm.  

Kostnad för detta, 430 kr, lokalkostnad.  

 

Insändare 

Debattartikel i VLT på Försöksdjurens Dag 24 april  

Gunnel Söderback fick in en debattartikel i den öppna nätbilagan på VLT på   
försöksdjurens dag.  
Se Debatt: 24 april – djurförsök i fokus. 
 
Nedan bifogas en länk till en insändare, där en av våra aktiva medlemmar bemöter en 
mycket jaktpositiva ledare i VLT den 13 oktober. https://www.vlt.se/artikel/insandare-
man-njuter-av-att-doda 
 
 

Vi har skrivit 2 insändare,  
- ” Linas Matkasse – anta European Chicken Commitment (ECC)” – februari – och 
- ”En god jul även för grisarna” baserat på ett förslag/mall vi fått från i Slack som inte 
har kommit in i VLT. Insändarna har lagts upp inom insändargruppen på Slack. 
 

 
Djurens Rätts Webbinarium med hjälp av Zoom som vi deltagit i: 
 
 
- Djurfri forskning. Onsdag 20 januari 2021. 

En styrelsemedlem deltog. 
 
- Minkfarmar i Sverige och i EU. Fredag 26 februari.  

En styrelsemedlem deltog 
 

- Djurvänlig kommun. Fredag 6 mars. Två styrelsemedlemmar deltog. 
 

 
- Två år med nya djurskyddslagen – politikens roll för djuren. Fredag 26 mars. Två 

styrelsemedlemmar deltog. 
 

https://www.vlt.se/artikel/insandare-man-njuter-av-att-doda?fbclid=IwAR3JvqyYHKQIFEpdOdCT0zhKRvSs-Ax5hqQmM92R4C9F76ngeolJ5py1u3o
https://www.vlt.se/artikel/insandare-man-njuter-av-att-doda?fbclid=IwAR3JvqyYHKQIFEpdOdCT0zhKRvSs-Ax5hqQmM92R4C9F76ngeolJ5py1u3o
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- Stöd och subventioner till Animalieproduktionen. Fredag 26 november. Två 
styrelsemedlemmar deltog. 

 
- Ett samtal om stärkt djurskydd i samband, med slakt. Fredag den 10 december. 

Två styrelsemedlemmar deltog. 
 

Dessa webbinarier  kan ses i efterhand, se flik ”Delta på Djurens Rätts 
webbinarier” på vår hemsida, Delta på  våra webbinarier - Västerås-

Hallstahammar-Surahammar - Västerås-Hallstahammar Surahammar 
(djurensratt.se)  

 
                   Andra värdefulla Webbinarier som vi deltagit i:  
 

- Antibiotikaresistens, Mycket informativt digitalt seminarium, från SLU i Almedalen. 
Tisdag 6 juli. Tre styrelsemedlemmar deltog. 

 
- Vad görs för att stärka djurskyddet och vad görs för att minska, förfina och ersätta 

djurförsök (3R). Digitalt seminarium som anordnats av Jordbruksverket 
Tisdag 30 november. Tre styrelsemedlemmar deltog. 
 
 

 
 

Kontakt med medier 

Gunnel har skrivit kommentarer med djurrättsperspektiv till Sveriges Radio med 
anledning av Minidokumentärer om djurrättsaktivism samt tackat för att de tar upp 
frågan. Hon fick mycket positiv respons från P1 Dokumentär. Producenten skrev att 
det är en av vår tids stora frågor som nu börjat bubbla. Hon tackar för den information 
Gunnel skickat och tillägger att hon hittat flera spännande uppslag att gå vidare med. 
 
 
 

 

Sociala medier  

Under året har vi förbättrat hemsidan rejält och hållit den uppdaterad under året.  
Se länk: Västerås-Hallstahammar-Surahammar - - Västerås-Hallstahammar-
Surahammar (djurensratt.se) 
Susanne Knoph uppdaterar hemsidan. 
 

 
Facebook sidan uppdateras av Gunnel Söderback, har 664 följare, se länk: 
(20+) Djurens Rätt Västerås-Hallstahammar-Surahammar | Facebook 
Riks ifrågasatte även vår lokala Facebooksida. Vi har dock fortsatt med den och 
blandar information från Riks, lokal information samt en del inlägg från andra sidor. Vi 
är nöjda med det intresse som visas vår lokala facebooksida. En del inslag har rönt 
stort intresse och haft många delningar. 

 

https://vasteras-hallstahammar-surahammar.djurensratt.se/
https://vasteras-hallstahammar-surahammar.djurensratt.se/
https://www.facebook.com/djurensrattvasteras/?fref=ts

